
 

 

 Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg Den 27. juni 2017 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 411 (Alm. del) af 22. juni 
2017 stillet efter ønske fra René Christensen (DF)  

Spørgsmål 

Det fremgår af udtalelse til dagbladet Børsen den 8. juni 2017, at energi-, 
forsynings-og klimaministeren mener, at en generel fritagelse for elafgift vil 
koste statskassen et provenu på 11 mia. kr. om året. Vil ministeren bekræfte, 
at der på finansloven for 2017 er budgetteret med, at elafgiften vil indbringe 

12,3 mia. kr.? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for den normale tidsfrist. Der vil blive 

udarbejdet et endeligt svar i løbet af august. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 

Finansudvalget 2016-17
FIU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 411
Offentligt
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